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Protokoll Föreningsstyrelsemöte 2021 8 

Dag och tid: 2021-11-25  kl. 1930 

Plats: TEAMS (KOM-huset klubblokalen). 

Ordinarie ledamöter: Nicklas Lindersson, Jean-Charles Mattei (SH), Torbjörn Reutergård (AR), Anna 

Jönsson Tapper (IB), Carl Elmberger (FB). 

Suppleant/Ledamöter med fullmakt: Sara Jängnemyr (BA). 

Övriga deltagare: - 

 

Dagordning 

1. Mötets öppnande samt val av ordförande, sekreterare och justerare 
Ordförande: Nicklas L 
Sekreterare: Carl E 
Justerare: 

2. Godkännande av dagordning 
Godkännes 

3. Föregående protokoll 
Godkännes 

4. Ekonomigenomgång 
Mötet inleddes med en genomgång av hur ekonomin ser ut i de sektioner som fanns representerade 

vid mötet. Armbrytningen ser ut att göra ett +/-0 resultat, fotbollen ser för tillfället ut att gå plus 

med ca 200’ kr. Innebandyn går bra men hade vid mötet inte den exakta prognosen klar, har 

påverkats något av Covid och ser ett visst medlemstapp. Även badmintonsektionen ser ut att göra 

ett positivt resultat, har haft lägre kostnader till följd av Covid och kunnat hålla tävlingar som bidragit 

positivt. 

Beslut inför 2022: 

5. Covids påverkan på sektionerna 
Armbrytningen kan påverkas vid vissa tävlingar med fler än 100 personer men försöker planera för 

detta. Innebandyn ser eventuell påverkan vid Storvreta Cup i Uppsala där många av sektionens lag 

deltar.  

Beslut inför 2022: De närvarande beslutade att fortsatt följa specialförbundens riktlinjer enligt 

tidigare beslut. 

 

6. Målsättningar i helförening 
Strategisk plan för att rekrytera, behålla och återrekrytera. 

De olika sektionerna upplever problematik att behålla speciellt aktiva i högstadie/gymnasieålder. 

Badminton ser dock att man lockar till sig en hel del motionsspelare. 



 

Ekerö IK 2 (2) 
Träkvistavallen  
Ekerövägen 65, 178 37 Ekerö  

 

Beslut inför 2022: Vi ska försöka hjälpas åt mellan idrotterna om hur vi kan adressera problemet 

med tapp av ungdomar och vi behöver utforma planer för hur vi behåller ungdomarna. Målet ska 

vara att ha arbetat igenom ett antal strategiska punkter som presenteras vid ett senare tillfälle. 

 

 

7. Informationspunkter 
 Tälthall för våra inomhussporter arbetas på med politiker, kommunens tjänstemän och Lidl. 

Slutlig offert väntas nästa vecka. 

 Från och med 2022 är ambitionen att hålla kortare FS-möten men mer frekvent. 

 

 

8. Nästa ordinarie möte, kallelse i Sportadmin. 

Nästa ordinarie möte torsdagen den 20 december kl. 19:30, TEAMS 

Planerad Agenda: 

- Godkännande av Budget, Verksamhetsplaner, Organisation och Kalender 2022. FS 

möteskalender. 

- Verksamhetsberättelse 2022 (in i nyhetsbrev) 

- Revideringar i föreningsinstruktionen 2022. 

9. Mötet avslutas 

 

 

  

E-Signerad  _________ E-Signerad  ___________ 

Nicklas Lindersson Carl Elmberger 

Ordförande Sekreterare 

  

E-Signerad__________  

XX 

Justerare 

 

Justerare  



Signature:

Email:

Signature:

Email:

Signature:

Email:

Carl Elmberger (Dec 20, 2021 22:29 GMT+1)

carl.elmberger@icloud.com

https://eu1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAA8-kjlzsc3a-b0CAr9pigMDBt-xZVQOc9

	echosign_signatureblock_2_signature: 
	echosign_signatureblock_2_email: annamaj60@gmail.com
	echosign_signatureblock_0_email: nicklas.lindersson@pwc.com
	echosign_signatureblock_0_signature: 
		2022-01-13T11:30:00-0800
	Agreement certified by Adobe Sign




